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ODBOJKARSKA ZVEZA SLOVENIJE 
ZVEZA ODBOJKARSKIH SODNIKOV SLOVENIJE 
KOORDINACIJSKI ODBOR 
 
Datum: 19.12.2004 
 
ZAPISNIK 3. SEJE KOORDINACIJSKEGA ODBORA ZOSS 
 
Seja je bila 14. decembra 2004 v prostorih Odbojkarske zveze Slovenije, v Ljubljani. 
Seja se je začela ob 1700. 
 
Prisotni člani: Jovanovič Dejan, Kolenc Emil, Pevc Anton in Dimec Jože 
Ostali prisotni: Dejan Perčič  
 
Dnevni red:  
 

1. Pregled zapisnika 2. seje 
2. Dopolnitev, oblikovanje in utemeljenost sprejema smernic delovanja odbora 
3. Pavšali sodnikov in analiza  
4. Način ocenjevanja sodnikov v tekmovalni sezoni 2005/2006 
5. Problematika v društvih 
6. Razno 

 
Sejo je sklical vodja KO, Kolenc Emil.  
 
Ad 1.) 
Na zapisnik 2. seje ni bilo nobenih pripomb. 
 
SKLEP 1: 
Zapisnik in sklepe iz 2. seje KO, kjer KO ni bil sklepčen, se sprejme. 
 
Ad 2.) 
Predsednik KO je pripravil smernice delovanja KO, za katere so prisotni člani smatrali, da so za 
nadaljnje delovanje KO potrebne. 
 
SKLEP 2: 
Smernice delovanja KO se sprejmejo in se jih doda zapisniku te seje. 
 
Ad 3.) 
Predsedstvo OZS ni sprejelo predloga ZOSS za povišanje pavšalov,  zato je pavšal za 1. in 2. DOL 
ostal nespremenjen glede na prejšnjo sezono. Člani KO so zato naredili analizo stroškov, ki jih ima 
sodnik oz. D-K in ugotovili: 
Če vzamemo povprečne kilometre in predpostavimo da je sodnik realno odsoten od doma med 8. in 
12. urami, kar pomeni da je upravičen do ½ dnevnice, potem dobimo čisti zaslužek sodnika: 
Sodnik A liste = 9.000 sit 
Delegat – kontrolor = 8.500 sit 
Sodnik B liste = 4.000 sit 
 
SKLEP 3: 
Zgoraj omenjena dejstva so še en uporaben argument pri pogajanjih z predsedstvom OZS, zato 
se ga posreduje predsedsvu ZOSS. 
 
Ad 4.) 
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Tekmovalna sezona se je prevesila v drugi del zato bi bilo potrebno začeti s pripravo morebitnih 
sprememb pri ocenjevanju sodnikov za naslednjo tekmovalno sezono. Člani Ko se strinjajo, da bi bilo 
potrebno poizkusiti z opisnim ocenjevanjem (obrazec S-5, ki je bil predstavljen na licenčnih 
seminarjih), vendar v začetku poizkusno (vsporedno s sedanjim ocenjevanjem), ob koncu sezone pa bi 
se naredila analiza in tako bi bila odločitev o spremembi načina ocenevanja lažja. 
 
SLEP 4: 
Komisiji za spremljanje in kontrolo sojenja člani KO predlagajo da se začne v drugem delu 
sezone s poskusnim ocenjevanju po obrazcu S-5, te ocenjevalne liste pa bi se pošiljali 
predsedniku te komisije, ki bi po koncu sezone naredil podrobno analizo. Obrazec S-5 zahteva 
drugačno ocenjevanje, zato bi bilo potrebno pred uvedbo poizkusnega ocenjevanja organizirati 
tudi seminar na to temo. 
 
Ad 5.) 
Problematika v vseh društvih je nezadovoljstvo sodnikov zaradi nerednih izplačil. Posledica tega je 
zmeraj večji usip sodnikov, posledica tega je da ni nobene selekcije pri sodnikih in s tem pada tudi 
kvaliteta sodnikov in v letošnji sezoni se je povečalo tudi število pritožb klubov nad sojenjem. Pred 
leti so tudi klubi bili primorani skrbeti za pridobivanje novih sodnikov, saj so si tako zmanjšali stroške, 
sedaj pa jih to ne zanima, zato bi bilo potrebno klube nekako motivirati, da bi zopet pomagali 
pridobivanju novih sodniških kadrov. 
Pri sodnikih B liste obstaja želja, da bi se na tekme 2. DOL delegiralo sodnike iz iste območne 
organizacije, ali pa vsaj tako, da bi se lahko sodniki peljali skupaj del poti. 
 
Ad 5.) 
Z novim letom se isteče pogodba z Nepremičnine plus d.o.o.  
 
SKLEP 5: 
KO predlaga, da predsestvo ZOSS sprejme sklep, da so obstoječe majice obvezne do preklica, 
saj s sodnike le tako enotno oblečeni, kar je zaželjeno. Komisijo za marketing pa se naroša, da 
čimprej priskrbi novo opremo za vse sodnike. 
 
Prisotni člani KO so se strinjali, da je udeležba na sejah vedno enaka, zao je vprašljiva smiselnost 
takega sestajana. V primeru, da se ostali člani tudi v bodočem ne bodo odzivali na vabila za sejo s 
svojo udeležbo, bodo morali prisotni član razmišlati o razpustitvi tega organa! 
 
 
 
 
Seja je bila končana ob 1900. 
 
 
 

Sekretar ZOSS     

Dejan Perčič   


